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BIJLAGE 3  Verslag Algemene Vergadering 12-09-2009 
 
 
Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 12 september 2009 
in zalencentrum “De Donderie” in Roermond 
 
Aanwezig namens het bestuur: Frank Clevers (voorzitter), Paul Dreuning (secretaris), Eduard Evers, Paul 
Peters en Dick Klokgieters. Afwezig van het bestuur: Jo Hermans.  
Aanwezig namens de KNSB: bestuurslid KNSB Monique Stam en Servicepuntmedewerker Servicepunt 
Zuid Franck Steenbekkers 
Overige aanwezigen: afgevaardigden van 17 verenigingen  
Afwezig met kennisgeving: SV Brunssum, DJC, SV Eijsden, SV Geleen, Kerkraadse SV, Tegelse SV, 
Schaakvelden en Jo Hermans en Wiep Terpstra (persoonlijke afmeldingen). 
 
  AGENDA 
1.  Opening 
2. IO Ingekomen stukken 
3. M Mededelingen  
4.  B Verslag Algemene Vergadering 04-04-2009 te Sittard 
5.   Jaarverslagen 
 B a.) LiSB 
 IO b.) Verenigingsconsulent 
 M c.) KNSB 
6. B Financiën 
  a.) Jaarverslag penningmeester 
  b.) Verslag kascontrolecommissie. Deze commissie wordt gevormd door Horst (2e 

jaar) en SV Voerendaal (1e jaar) 
  c.) Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
  Deze commissie bestaat altijd uit twee verenigingen en wisselt elk jaar van 

samenstelling. Een gekozen vereniging neemt zitting voor max. 2 jaar. Volgend 
jaar gebeurt de kascontrole door SV Voerendaal (2e jaar) en de hiervoor in de 
Algemene Vergadering van 2008 gekozen vereniging, de Blerickse SV (1e jaar).  
Nu moet een vereniging worden gekozen die volgend jaar reserve is en het jaar 
daarna de kascontrole doet samen met de Blerickse SV 

  d.) Begroting 2009-2010 
  e.) Voorstel contributie 2009-2010 
7.  Jeugdzaken 
   
8.   Competitie- en wedstrijdzaken 
   
9. B Bestuursverkiezing 
  - De voorzitter is elk jaar reglementair aftredend. Voorzitter Frank Clevers 

stelt zich weer herkiesbaar 
- Het bestuur stelt Arthur Hendrickx verkiesbaar als bestuurslid. Voor hem 

is de functie van penningmeester voorzien. Dhr. Hendrickx (1965), 
woonachtig te Heythuysen, is bestuurslid van SV Leudal. Hij maakte al 
eerder (1996-2008) deel uit van het bestuur van de LiSB, eerst als 
penningmeester en later als jeugd(wedstrijd)leider. Onlangs werd hij 
benoemd tot lid van verdienste van de LiSB.  

- De bestuursleden Dick Klokgieters en Eduard Evers zijn reglementair 
aftredend en herkiesbaar. Penningmeester dhr. Klokgieters wordt in deze 
functie vervangen door dhr. Hendrickx en gaat zich binnen het bestuur nu 
vooral bezighouden met sponsoring. 

10. M Bekendmaking Club van het Jaar en  Áanmoedigingsprijs 
11. IO Rondvraag 
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12.  Sluiting 
 

Betekenis letters achter de nummers: 
B = besluitvorming 
M = mededeling 
IO = opinievorming / informatief 

 
1. Opening 
 
Om 11.00 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering. Hij heet Monique Stam, die als KNSB 
bestuurslid aanwezig is en Tom Bus speciaal welkom. 
Vervolgens geeft hij aan dat er, naast de overledenen die al in het jaarverslag opgenomen staan, nog 
iemand overleden is. Het gaat om de heer Alfredo Martinez van DJC. Alle overledenen van het afgelopen 
seizoen worden door de vergadering met enkele ogenblikken van stilte herdacht. 
De LiSB heeft nog maar ruim 900 leden. Veel verenigingen hebben, door allerlei oorzaken, leden verloren 
en zijn op sterven na dood. Samenwerking en op termijn eventueel fuseren is noodzakelijk. 
 
2. Ingekomen stukken 
Afgezien van de hierboven gememoreerde afmeldingen, zijn er geen stukken binnengekomen. 
 
3. Mededelingen 
Door de afmelding van Jo Hermans en Wiep Terpstra is vandaag de volledige jeugdcommissie afwezig. 
Dit maakt de gewenste aanvulling van deze commissie alleen nog maar urgenter. Er zijn inmiddels 10 
mensen benaderd. Alle 10 hebben ze nul op het rekest gegeven. Er is veel te doen. Niemand is er blij 
mee als er activiteiten geschrapt gaan worden, maar toch is dat de enige optie als er geen aanvulling 
komt. Frank Clevers appelleert nogmaals aan het verantwoordelijkheidsgevoel van de clubs. 
 
4. Verslag ALV 04-04-2009 te Sittard 
 
Tekstueel:  
Punt 11. Verslag commissie die de deelname aan de eendaagse toernooien voor volwassenen in  
              Limburg heeft onderzocht. 
De commissie heeft niet gepleit voor afschaffing van de Grand-Prix. 
Ad van Os (Gess) vraagt of de rapportage ontvangen is. Frank Clevers antwoordt bevestigend.  
Naar aanleiding van: 
De rapportage zal tijdens de volgende voorjaarsvergadering aan de orde komen. Deze maand zal er nog 
een enquête naar de clubs gaan. 
Hierna wordt het verslag, met dank aan de samensteller, goedgekeurd. 
 
5. Jaarverslagen 
 
A) LiSB 
B) Verenigingsconsulent 
C) KNSB 
 
Over alle 3 deze verslagen worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
6. Financiën 
 
A) Jaarverslag penningmeester 
Penningmeester Dick Klokgieters licht wederom een aantal onderdelen uit zijn jaarverslag toe. Zo was 
daar bijvoorbeeld het feit dat de organisatie van het PJKL duurder is uitgevallen. Verder zijn de 
bestuurskosten 600 Euro hoger uitgekomen. Daarnaast moet er nog een bedrag van 500 Euro worden 
uitgekeerd voor de senioren Grand Prix. Het bedrag voor het Maas Ruhr toernooi wordt niet gebruikt 
omdat de LiSB hieraan niet deelneemt. Schaakvereniging Leudal complimenteert het bestuur voor de 
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reductie van de kostenpost voor Schakend Limburg. Het jaarverslag wordt uiteindelijk door de vergadering 
goedgekeurd. 
 
B) Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie werd gevormd door Horst (2e jaar) en SV Voerendaal (1e jaar). Namens deze 
commissie bracht Roger Hünen van SV Voerendaal verslag uit. De kascontrolecommissie constateert dat 
er een korte tijd is tussen het afsluiten van het boekjaar op 31-08 en de datum van de ALV op 12-09. De 
commissie adviseert daarom om meer tijd te creëren tussen het einde van het boekjaar en de jaarverga-
dering, hetzij door de jaarvergadering op een latere datum te houden, hetzij door het boekjaar eerder af te 
sluiten. In het laatste geval is een statutenwijziging vereist. Besloten wordt tot het laatste: dus eerdere 
afsluiting van het boekjaar. Om dit mogelijk te maken dienen dus de statuten te worden gewijzigd. De 
penningmeester wordt, met instemming van de vergadering, decharge verleend. 
 
C) Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
Volgend jaar gebeurt de kascontrole door SV Voerendaal (2e jaar) en de Blerickse SV (1e jaar). Reserve 
is EWS.  
 
D) Begroting 2009-2010 
Dick Klokgieters licht ook de begroting voor het nieuwe seizoen toe. Zo is bijvoorbeeld voor het 
Huttontoernooi een bedrag van 2250 Euro begroot. Daarnaast is ook de daling van het ledenaantal van 
de LiSB in de begroting verwerkt. Er is geen rekening gehouden met een verdere daling. De begroting 
wordt door de vergadering geaccordeerd.  
 
E) Voorstel contributie 2009-2010. 
Het bestuur stelt voor om de contributie voor het seizoen 2009-2010 met 2,5 % te verhogen. Dit voorstel 
wordt door de vergadering aangenomen. 
 
7. Jeugdzaken 
 
A) Concept-) Reglement persoonlijke jeugdkampioenschappen LiSB 
Omdat dit reglement al is kortgesloten met de jeugdleidersvergadering, gaat de vergadering zonder op- of 
aanmerkingen akkoord met het voorstel. 
 
B) Voorstel afschaffen voorronden Limburgse jeugdkampioenschappen.  
In de jeugdleidersvergadering was er voor dit voorstel geen unanimiteit te verkrijgen. Uiteindelijk besluit 
deze LiSB vergadering dat het voorstel wordt aangenomen. De clubs behouden echter het recht om in 
hun eigen regio regiokampioenschappen te organiseren. De clubs in Midden-Limburg zullen dit zeer 
waarschijnlijk blijven doen in de vorm van een Midden-Limburgs jeugdkampioenschap. Dit is dan wel een 
jeugdkampioenschap, maar het is geen officiële voorronde voor het PJKL. De LiSB zal dit jeugdkampioen-
schap een financiële bijdrage geven.  
 
8. Competitie- en wedstrijdzaken 
 
A) Bondscompetitie, bekercompetitie en avondcompetitie:  
In verband met de wijziging in de schaakregels die per 1 juli 2009 zijn ingegaan wordt de volgende 
bepaling in het seizoen 2009-2010 van kracht: Indien een speler te laat komt, dan is dit toegestaan tot 1 
uur na het oorspronkelijke aanvangstijdstip van de partij. De speler heeft geen recht op teruggave van tijd.  
 
B) Rapidcompetitie 
In verband met de wijziging in de schaakregels die per 1 juli 2009 zijn ingegaan wordt de volgende 
bepaling in het seizoen 2009-2010 van kracht: indien een speler te laat komt, dan is dit toegestaan tot 30 
minuten na het oorspronkelijke aanvangstijdstip van de partij. De speler heeft geen recht op teruggave 
van tijd.  
 
9. Verkiezingen 
 



4     Verslag Algemene Vergadering 12-09-2009 

A) Frank Clevers wordt als voorzitter herkozen 
B) Arthur Hendrickx wordt tot bestuurslid met gekozen. Hij zal de functie van penningmeester gaan 
bekleden. 
C) Dick Klokgieters wordt als bestuurslid herkozen Hij gaat zich met de sponsoring bezighouden  
D) Eduard Evers wordt als bestuurslid herkozen. Zijn functie verandert niet. 
 
10. Bekendmaking Club van het Jaar en  Áanmoedigingsprijs 
Omdat er dit seizoen geen club was die zich op duidelijke wijze heeft onderscheiden van de rest, wordt er 
dit jaar geen club van het jaar uitgeroepen. 
De winnaar van de aanmoedigingsprijs zal verderop in het seizoen bekend worden gemaakt en uitgereikt. 
 
11. Rondvraag 
Naar aanleiding van een vraag van Leudal geeft Paul Peters aan dat de invalregeling voor de Rapidcom-
petitie in april 2010 op de agenda komt. Er zullen met de clubs afspraken worden gemaakt voor dit jaar. 
 
Eduard Evers zal de afmelding van een aantal leden van Leudal, die onbedoeld maandenlang extra 
contributie hebben gekost, meteen in orde maken.  
 
Frank Clevers zal op de website een bericht plaatsen over de mogelijkheid voor verenigingen om samen 
met Leudal voordelig papieren schaakborden aan te schaffen. 
 
Het is niet plezierig en gelijkwaardig om KNSB- en LiSB teams Rapid tegen elkaar te laten spelen. 
 
Bij kleinere verenigingen leidt een kampioenschap tot 2 extra leden in de teams. Met de dalende leden-
aantallen van dit moment wordt dat moeilijk. Een lid erbij kan nog. Twee wordt echter een probleem. Er 
worden vaak, om promotie te voorkomen, bewuste nederlagen geleden. Je zou dit kunnen oplossen door 
samenwerking tussen verenigingen. Dit leidt echter toch tot minder betrokkenheid bij het team. Frank 
Clevers antwoordt dat het bestuur dit probleem zal meenemen en er naar zal kijken. 
 
12. Sluiting 
Omdat er niks meer aan de orde is en het tijd wordt voor de presentaties van Tom Bus en Monique Stam 
dankt Frank Clevers alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering.  
 


